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Segu¡dament vàrem 
a en Joan Mompart. 

preguntar 

Quina opinio en té sobre aquesta 
festa? 

N'estic molt content de la ce-
lebració d'aquesta festa ja que és 
una de les coses que a La Roca no 
hi havia vist mai. Estic molt satisfet 
de la festa. 

Què en podria dir dels quatre anys 
de I 'Asvat? 

Només vull dir que poguem te-
nir ben aviat i poder fer forces fes-
tes d'aquesta mena. Si a La Roca 
tinguessim aquest local segurament 
que tots aniriem més ben organit-
zats. Es el que ens manca. 

I finalment hem cregut oportú 
de tenir una petita xerrada amb el 
president de l'Asvat de La Roca, el 
senyor Josep Torrelles Barò. 

Ens podria explicar una mica iqui 
forma la junta d' aquest Asvat? 

Esta format per tres de légats^ 
en Pere Sala és el delegat per La 
Roca, L'Antoni Cañas és el delegat 
per Sta. Agnès i en Jaume Riera és 
el delegat per Vilanova. 

Com va començar I'Asvat a aquí 
La Roca? 

Es va iniciar ara fa quatre anys 
quan a La Roca no hi havia res pels 
avis i és per aquesta causa que es va 
formar aquesta associació. 

En els inicis erem uns quinze 
sods i com que no omplien un au-
tocar teniem que fer les excursions 
juntament amb altres associacions 
d'altres pobles. Ara ja som 130 so-
cis i quan fem alguna excursió om-
plim dos autocars i quasi sempre 
heni d 'anar acompanyats de cotxes 
petits, ja que no hi podem entrar 
tots en els autocars. 
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Quines activitats fa normalment 
I Asvat? 

Es fa una excursió mensualment 
i després n'hi ha una sèrie que són 
les extres. Totes aqüestes excur-
sions es plantegen en les reunions 
mensuels que es fan en la comarcal. ' 
Cal assenyalar que la comarcal és 
r Asvat que abarca tots els Asvat 
de 70 pobles diferents del Vallès, 
Oriental i l'Occidental. En aqüestes 
reunions hi són presents tots els 
delegats de cada pöble i es posen 
d'acord en l'excursió que s'ha de 
fer. LIavors cada Asvat de cada pö-
ble fa aquesta excursió un dia dife-
rent, i així durant tot el mes. 

En quan a les excursions ex-
tres, que solen ser de quinze dies i a 
llocs bastant llunyans, totes les per-
sones adherides a la comarcal eis hi 
surt a preus molt baixos. 

Qui pot ser soci de i'Asvat de La 
Roca? 

Ho poden ser tots eis jubilats 
• eis protectors. 

Què ens pot dir sobre el possible 
Casal del Avis? 

Això és Túnica cosa que eis hi 
podem demanar a I 'Ajuntament, ja 
que és molt necessari pel pöble i so-

bretot per a tots els avis. 
També cal tenir en compte 

que d 'aqu i uns quants anys seran 
ells els avis i el necessitaran, com 
ara nosaltres. 

Ens pot fer una valoració del que 
va ser la festa? 

Jo crec que va ser una festa 
que va sortir "rodona" i tothom en 
va sortir molt content i amb ganes 
de tornar-hi. Va sortir tot molt bé, 
començant per la trobada a la plaça 
de les escoles Sant Jordi i acabant 
oel dinar. 

Al restaurant ens vàren rebre 
amb molta il-lusió i amb molt de 
carinyo. Una cosa que cal dir és 
que els avis del restaurant de Can 
Bruguera també són socis de 
l'Asvat. 

En general podem dir que va 
ser una festa molt complerta i 
d'aliò més animada. 

Res més dones, només desitjar 
a l 'A.S.V.A.T. de La Roca que pu-
gui seguir realitzant la important 
tasca que fa actualment per a la 
vellesa de La Roca, i per molts 
anys! 

Josep Ametller i Josep Illa 

Roquerols, 1/8/1985, p. 17 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


